

Biblical Commission at International Committee of Slavists

Florence, 8 July 2024

Dear friends and colleagues,

as we had anticipated, our Commission can meet again at the Conference of the European Association of Biblical Studies (EABS), which will be held in Sofia from 15 to 18 July. Thanks to Anna-Maria Totomanova, who is involved in the organisation of the conference, we will meet, albeit briefly, on Wednesday 17 July at 19:30 (Sofia time) in Room 1 next to the Rector's Office of the Sofia University. We will meet in presence with the members of the Biblical Commission, organisers or participants of the different sections. For those who wish to participate in the session remotely, a zoom link will be sent in the coming days.

As usual we will start our session with the possible proposal of new members, so I urge members to send the necessary documentation of possible new candidates.

Before I give the floor for updates on new publications and projects, I would like to propose to the members of our Commission, who have organised sections at the conference, to briefly present the theme they have chosen and any results. I again send the link to the conference programme below.

In the final communications, I hope to be able to present some highlights of a proposal for a statute for the Commission.

Finally, we would like to remind you that on the CESECOM portal there is a page dedicated to the Biblical Commission with a list of members and e-mail addresses, letters addressed to the Commission, minutes and finally some bibliographies:

<https://www.cesecom.it/en/contents/biblical-commission/103>

Best regards,

Marcello Garzaniti

Tatyana Afanaseva

PS Here is the link to the programme of the EABS conference:

<https://www.eabs.net/EABS/EABS/Conferences/Sofia-2024/Preliminary%20Programme.aspx?hkey=a6f18a96-a93d-450a-887e-deae35418a3d>

Дорогие друзья и коллеги,

Как мы и предполагали, наша Комиссия сможет снова встретиться на конференции Европейской ассоциации библейских исследований (EABS), которая пройдет в Софии с 15 по 18 июля. Благодаря Анне-Марии Тотомановой, которая участвует в организации конференции, мы встретимся, хотя и ненадолго, в среду 17 июля в 19:30 (по софийскому времени) в зале 1 рядом с кабинетом ректора Софийского университета.

Мы встретимся с членами Библейской комиссии, организаторами или участниками различных секций. Для тех, кто хочет принять участие в заседании дистанционно, в ближайшие дни будет отправлена ссылка на трансляцию (zoom link).

Как обычно, мы начнем нашу сессию с возможного предложения новых членов, поэтому я призываю членов прислать необходимую документацию о возможных новых кандидатах.

Прежде чем предоставить слово для рассказа о новых публикациях и проектах, я хотел бы предложить членам нашей Комиссии, которые организовали секции на конференции, кратко представить выбранную ими тему и результаты. Я снова отправляю ссылку на программу конференции ниже.

В заключительных сообщениях я надеюсь, что смогу представить некоторые основные моменты предложения по уставу Комиссии.

Наконец, мы хотели бы напомнить вам, что на портале CESECOM есть страница, посвященная Библейской комиссии, со списком ее членов и адресами электронной почты, письмами, адресованными Комиссии, отчетами и некоторыми библиографиями:

<https://www.cesecom.it/en/contents/biblical-commission/103>

С наилучшими пожеланиями

Марчелло Гардзанити

Татьяна Афанасьева

PS Вот ссылка на программу конференции EABS:

<https://www.eabs.net/EABS/EABS/Conferences/Sofia-2024/Preliminary%20Programme.aspx?hkey=a6f18a96-a93d-450a-887e-deae35418a3d>